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Onderwerp: Inventarisatie vragen rondom openingsplan COVID-19

Voorstel

Het Veiligheidsberaad wordt gevraagd:
> Te bespreken of en hoe de geinventariseerde vraagstukken in relatie tot het

openingsplan onder de aandacht gebracht moeten worden bij het Rijk;
> Bepalen welke rol het Veiligheidsberaad bij deze vraagstukken wil innemen.

Aanleiding
In de afgelopen periode is het openingsplan meermaals in het Veiligheidsberaad aan de orde

geweest. Dit openingsplan (bijlage a) geeft een scenario voor de heropening van de

samenleving en de momenten waarop welke maatregelen (mogelijk) worden versoepeld weer.

Tijdens de persconferentie van de minister-president en de minister van VWS d.d. 13 april jl. is

dit openingsplan nader toegelicht.

Op verzoek van de voorzitter van het Veiligheidsberaad heeft het LOT-C geinventariseerd

welke vraagstukken er (gaan) leven wanneer de routekaart wordt doorlopen. Uit deze

inventarisatie (bijlage b) blijkt dat het wenselijk is dat — voordat maatregelen daadwerkelijk

worden versoepeld — een aantal zaken en vraagstukken door het Rijk nader worden uitgewerkt.

Derhalve is het raadzaam om te bepalen over welke vraagstukken tijdig duidelijkheid gegeven

moet worden.

Toelichting
Uit de inventarisatie van de veiligheidsregio’s blijkt er een zeer grote behoefte is om tijdig

duidelijkheid te hebben omtrent definities, omschrijvingen en categorieén. Interpretatiekwesties

moeten zoveel mogelik vermeden worden; derhalve is een nadere uitwerking wenselijk. Op

deze manier kan de interpretatie en uitvoering van de versoepeling van de maatregelen zo

eenduidig mogelijk plaatsvinden. Dit komt de samenleving ten goede.

De rode draden uit de inventarisatie zijn:

= Definities, duiding en toelichting over wat wordt verstaan onder welke sectoren/categorieén

is wenselijk. Ter illustratie: kunst- en cultuurbeoefening versus culturele instellingen;

zwembaden versus sport; doorstroomlocaties; sport versus scouting etc.

> Wat zijn bij openstelling de kaders, uitgangspunten en voorwaarden (bijvoorbeeld ten

aanzien van openstelling van horeca, detailhandel, doorstroomlocaties, sportlocaties,

markten (incl. non-food) etc.

= Wanneer worden de precieze c.q. uitgewerkte maatregelen per stap bekend gemaakt

(situaties, uitzonderingen en maatwerk)?

> Rolopvatting en het vraagstuk over het bevoegd gezag. Ofwel, waar gaat de minister van

VWS, de voorzitter veiligheidsregio en de burgemeester over? Welke ruimte hebben
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gemeenten als het gaat om ontheffingsmogelijkheden en welk beeld heeft het Rijk daarbij?

En op welke wijze wordt het decentraal bestuur (lees gemeenten) betrokken in het

vervolgproces (optreden als één overheid)?

Verder leven er veel vragen over de volgende thema’s:

> Het organiseren van evenementen (alsmede pilots toegangstesten en fieldlabs fase 2).

> Het vormgeven van het aanstaande toerisme- en recreatieseizoen, inclusief testen

(mogelijkheden en onmogelijkheden).

> Invulling geven aan openstelling van terrassen/horeca (natte vs. droge horeca,

sportkantines e.d.).

Invulling geven aan sporten (binnen en buiten), inclusief publiek.

Landelijke maatregelen versus regionaal maatwerk.

Aantal aanwezigen bij huwelijken en uitvaarten, evenals religieuze instellingen.

Welke plannen heeft het kabinet rondom het alcoholverbod?

Handhaafbaarheid van de maatregelen, inclusief verdeling van handhavingscapaciteit.Vv
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Voorgesteld wordt om bovengenoemde punten (proactief) onder de aandacht te brengen bij het

Rijk, met het verzoek hierover tijdig duidelijkheid te verschaffen. Aanvullend wordt voorgesteld

dat de veiligheidsregio’s worden betrokken bij het operationaliseren van de vraagstukken en de

beantwoording ervan. Overleg op korte termijn tussen veiligheidsregio’s, gemeenten en het Rijk
hierover is daarom wenselijk.

Tot slot wordt opgemerkt dat meerdere veiligheidsregio’s te kennen geven dat de huidige

beantwoording van diverse vragen door het Rijk (momenteel) een lange tijd duurt.

Beantwoording wordt daardoor als onvoldoende snel en eenduidig ervaren.

Communicatie

Na bespreking in het Veiligheidsberaad wordt het Rijk (i.c. NCTV) verzocht op de gencemde

onduidelijkheden en vragen (zie bijlage b) schriftelijkte reageren. Deze reactie kan worden

geagendeerd voor het Veiligheidsberaad, voordat de eerste versoepelingen van kracht worden.

Bijlagen

a) Openingsplan (versie 13 april 2021)

b) Inventarisatie vragen veiligheidsregio’s rondom openingsplan COVID-19 (16 april 2021)
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